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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1923 Kapacitet för utökat antal utvisningar

Sverige har en organisation som är dimensionerad för att genomföra ungefär 
5 000 utvisningar på ett år enligt ett inslag i SR:s Ekot den 9 augusti, och de har 
minskat drastiskt enligt samma inslag. Från början av april till slutet av juni 
förra året utvisades drygt 1 300 personer. De allra flesta – 90 procent – 
återvände hem med reguljärflyg. Under samma period i år har det bara varit 
möjligt att utvisa 372 personer. 

Statsrådet Anders Ygeman har tidigare sagt till SVT redan år 2016 att uppemot 
80 000 personer kan komma att utvisas från Sverige. Med en utvisningstakt på 
5 000 personer per år så skulle det i en normalsituation ta ca 16 år att 
genomföra dessa. Man kan också anta att det under dessa 16 år tillkommer nya 
personer som ska utvisas. Det är inte en hållbar situation eftersom personer som 
inte har rätt att vistas i Sverige ska lämna vårt land så snart som möjligt. 

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson lyder därför:

 

Vad har ministern för plan och budget för att utöka kapaciteteten för antalet 
utvisningar från Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-11
Besvaras senast
2020-08-25
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


